
PROTOKÓŁ NR XXXIV/2021 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  

z dnia 20 lipca 2021r., godzina 11.00 
Miejsce posiedzenia – Sala Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

 
OTWARCIE SESJI 
 
Posiedzenie Rady Miejskiej w Szprotawie otworzył przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski. Przywitał radnych. Przywitał Prezesa Nowego Szpitala w Szprotawie wraz z 
przybyłymi z nim  osobami. Przywitał członka Rady Nadzorczej w Nowym Szpitalu w 
Szprotawie Grażynę Sęp i radnego Rady Powiatu Romana Śliwińskiego. Przywitał  obecnych 
na sesji i śledzących obrady Rady Miejskiej on-line. Wskazał, że sesja jest utrwalana za 
pomocą kamery, co oznacza że rejestruje ona wizerunek uczestników sesji i nagrywa zarówno 
dźwięk jak i obraz jak również to, że jeżeli ktoś z uczestników sesji nie chce, aby kamera 
zarejestrowała jego wizerunek to nie może brać udziału w obradach Rady Miejskiej. 
Przypomniał o anonimizowaniu danych osobowych osób, których dobra mogłyby być 
naruszone jak również o przestrzeganiu zasad wynikających z zagrożenia epidemicznego 
COVID-19. Stwierdził prawomocność obrad, na 21 osobowy skład rady obecnych 20 radnych 
(nieobecny radny Piotr Siuda) 
 
PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
 
Zmianę do porządku obrad zgłosił Burmistrz Mirosław Gąsik poprzez wprowadzenie do 
porządku obrad dwóch projektów uchwał w sprawach: 

1) o zmianie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Szprotawa  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w 2021 roku 

2) udzielenia pomocy finansowej dla partnerskiego miasta Gevelsberg w Niemczech. 
 
Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono, rada przystąpiła do głosowania 
zgłoszonych do niego zmian. 
 

 wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały  
w sprawie Programu współpracy Gminy Szprotawa z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w 2021 roku 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
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4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar   - „za” 
7) Stefan Gołek    - „za” 
8) Bartłomiej Grono   - „za” 
9) Beata Jakowicka   - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński   - „za” 
14) Stanisław Rosół   - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, wprowadziła projekt uchwały 
do porządku obrad. 
 

 wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla partnerskiego miasta Gevelsberg w Niemczech 

 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar   - „za” 
7) Stefan Gołek    - „za” 
8) Bartłomiej Grono   - „za” 
9) Beata Jakowicka   - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński   - „za” 
14) Stanisław Rosół   - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
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20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, wprowadziła projekt uchwały 
do porządku obrad. 
 

 Przyjęcie porządku obrad po przyjętych zmianach 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar   - „za” 
7) Stefan Gołek    - „za” 
8) Bartłomiej Grono   - „za” 
9) Beata Jakowicka   - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński   - „za” 
14) Stanisław Rosół   - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 20”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.”, zatwierdziła porządek 
posiedzenia. 
 
PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 
2. Informacja i debata na temat sytuacji Nowego Szpitala w Szprotawie. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) utraty mocy uchwały o zmianie uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy 
Szprotawy; 

2) przejęcia przez Gminę Szprotawa zadania Powiatu Żagańskiego 
prowadzenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Bolesława Chrobrego  
w Szprotawie wraz z Liceum Ogólnokształcącym z oddziałami 
dwujęzycznymi w Szprotawie, 



Strona | 4  
 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Szprotawa za cenę niższą niż jej wartość rynkowa, 

4) o zmianie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Szprotawa  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku; 

5) udzielenia pomocy finansowej dla partnerskiego miasta Gevelsberg  
w Niemczech. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7. Oświadczenia. 
8. Informacje. 
9. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 

 
Rada przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA SZPROTAWY Z DZIAŁALNOŚCI 
MIĘDZYSESYJNEJ  
 
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Mirosław Gąsik 
 
Do zaprezentowanego sprawozdania pytania zgłosili: radny Józef Rubacha, Mieszkanka 
Szprotawy E.G., radny Ireneusz Ganczar, radny Janusz Biliński i radny Stefan Gołek. Na 
zadane pytania odpowiedzi udzielił Burmistrz Mirosław Gąsik.  
 
INFORMACJA I DEBATA NA TEMAT SYTUACJI NOWEGO SZPITALA  
W SZPROTAWIE 
 
Głos w dyskusji zabierali: Prezes Nowego Szpitala w Szprotawie Mirosław Sosna, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski, radny Stefan Gołek, radny Roman 
Pakuła, radny Bartłomiej Grono, radny Józef Rubacha, radny Jerzy Chmara, radny Ireneusz 
Ganczar, radna Beata Jakowicka, burmistrz Mirosław Gąsik, Dyrektor Regionalna Nowego 
Szpitala w Szprotawie oraz mieszkańcy Gminy Szprotawy H.S i Zdz. Z. 
 
PRZERWA – 5 MINUT 
 
PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

1) utraty mocy uchwały o zmianie uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy 
Szprotawa 

 
Opinia Komisji Budżetu pozytywna. 
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Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar   - „za” 
7) Stefan Gołek    - „za” 
8) Bartłomiej Grono   - „za” 
9) Beata Jakowicka   - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
14) Stanisław Rosół   - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
 

2) przejęcia przez gminę Szprotawa zadania Powiatu Żagańskiego 
prowadzenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Bolesława Chrobrego 
w Szprotawie wraz z Liceum Ogólnokształcącym z oddziałami 
dwujęzycznymi w Szprotawie 

 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski przypomniał, ze radni przed sesją otrzymali 
autopoprawki do projektu uchwały wraz z autopoprawkami do porozumienia, które jest 
załącznikiem do uchwały. 
 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Głos w dyskusji zabierali: radny Piotr Płaskociński, radny Józef Rubacha, Przewodniczący 
Rady Miejskiej Andrzej Stambulski, Zastępca Burmistrza Dorota Grzeszczak, radny Roman 
Pakuła, radny Krzysztof Bugajny, radny Stefan Gołek, radny Szymon Matuszewski, radny 
Ireneusz Ganczar, mieszkanka Szprotawy E.G., radny Rady Powiatu w Żaganiu Paweł 
Chylak,  Dyrektor SP w Wiechlicach Cecylia Brodzińska, Dyrektor LO w Szprotawie Bartosz 
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Klimkowski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Skawiński, radny Marcin Chmura 
i radny Jerzy Chmara. 
 
Imienne wyniki głosowania autopoprawek, zgłoszonych przed sesją przez burmistrza: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar   - „za” 
7) Stefan Gołek    - „za” 
8) Bartłomiej Grono   - „za” 
9) Beata Jakowicka   - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
14) Stanisław Rosół   - „za” 
15) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 
Rada stosunkiem głosów 16 ”za”, 1 ”przeciw”, 3 ”wstrz.” autopoprawki do projektu 
uchwały przyjęła. 
 
Imienne wyniki głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawkami: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar   - „za” 
7) Stefan Gołek    - „za” 
8) Bartłomiej Grono   - „za” 
9) Beata Jakowicka   - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
14) Stanisław Rosół   - „za” 
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15) Józef Rubacha   - „przeciw” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 16”za”, 3”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Szprotawa za cenę niższą niż jej wartość rynkowa 

 
Opinia Komisji Gospodarki jednomyślnie pozytywna.  
 
Głos przy omawianiu projektu uchwały zabierali: radny Jerzy Chmara, mieszkanka 
Szprotawy E.G., radny Józef Rubacha, radny Rady Powiatu Roman Śliwiński, radny 
Krzysztof Bugajny, radca prawny Anna Kowalska-Kasprzak, radny Janusz Biliński, 
Krzysztof Bugajny ad vocem do radnego Powiatu Romana Śliwińskiego, który odpowiedział 
na pytanie radnego Bugajnego.  
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „głos nieoddany” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „wstrzymał się” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar   - „za” 
7) Stefan Gołek    - „za” 
8) Bartłomiej Grono   - „za” 
9) Beata Jakowicka   - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
14) Stanisław Rosół   - „wstrzymał się” 
15) Józef Rubacha   - „przeciw” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

Rada stosunkiem głosów 13”za”, 4”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. 
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Radna Monika Biazik opuściła posiedzenie Rady Miejskiej.  
Rada obraduje w składzie 19-osobowym  

 

4) o zmianie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Szprotawa  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku 

 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna.  
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Ireneusz Ganczar   - „za” 
7) Stefan Gołek    - „za” 
8) Bartłomiej Grono   - „za” 
9) Beata Jakowicka   - „za” 
10) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
11) Szymon Matuszewski  - „za” 
12) Roman Pakuła   - „za” 
13) Piotr Płaskociński   - „za” 
14) Stanisław Rosół   - „za” 
15) Józef Rubacha   - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

5) udzielenia pomocy finansowej dla partnerskiego miasta Gevelsberg  
w Niemczech 

 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Głos zabrali: Burmistrz Mirosław Gąsik, radny Roman Pakuła, radny Józef Rubacha, 
wiceprzewodniczący rady Andrzej Skawiński. 
 
Imienne wyniki głosowania uchwały: 



Strona | 9  
 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Marcin Chmura   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Andrzej Skawiński   - „za” 
18) Władysław Sobczak   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za” 
20) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

Radny Ireneusz Ganczar – zagospodarowanie odpadów foliowych po nawozach rolniczych 
i tych do owijania siana, które są gromadzone przez rolników naszej gminy jest dużym 
problemem. Radny zgłosił o rozważenie wejścia naszej gminy w program rządowy, 
realizowany przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska  

WOLNE WNIOSKI 

BRAK 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Odpowiedzi na piśmie 

OŚWIADCZENIA 

Radny Małgorzata Łazarczyk, złożyła oświadczenie w imieniu Pani E.G.   

Radny Rady Powiatu Żagańskiego Roman Śliwiński  odniósł się do członkostwa w PSL 
radnego Józefa Rubacha. 

Radny Marcin Chmura złożył oświadczenie o zrzeczeniu się z dniem 31 lipca 2021 r. 
mandatu radnego. Podziękował za współpracę. 
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Burmistrz Mirosław Gąsik i Przewodniczący Rady Andrzej Stambulski  podziękowali 
radnemu Marcinowi Chmurze za pracę na rzecz samorządu lokalnego. 

INFORMACJE 

BRAK 

ZAMKNIĘCIE OBRAD XXXIV SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknął obrady XXXIV 
sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 5godzin 10 minut. 
 
 

Na tym zakończono sesję 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 
Protokół  sporządziła: 
Małgorzata Pachurka 


